
Schriftelijke vragen betreffende voetpad Houtrustweg 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad,       

Den Haag, 4 september 2017 

 

Geachte voorzitter,  

 

De ChristenUnie/SGP heeft al meerdere malen aandacht gevraagd voor de verkeersveiligheid op de 

Houtrustweg, met name voor voetgangers. Vanwege het ontbreken van een voetpad, lopen 

voetgangers (al dan niet met kinderwagen, rollator of rolstoel) op het fietspad. Dit leidt tot gevaarlijke 

situaties. Ook bewoners trekken steeds vaker aan de bel.i De ChristenUnie/SGP wil net als de 

bewoners dat er een voetpad komt en stelt daarom, conform artikel 30 van het reglement van orde, de 

volgende vragen: 

 

1. Herkent het college de beschreven situatie op de Houtrustweg?  

2. Is het college het met de ChristenUnie/SGP eens dat er zo snel mogelijk een voetpad moet 

komen op de Houtrustweg? Op welke termijn zal dat gerealiseerd worden? 

3. Is het college voornemens om - naast het realiseren van een voetpad - andere 

verkeersveiligheidbevorderende maatregelen te treffen aan de Houtrustweg, zoals het 

verbeteren van de verlichting? Zo ja, op welke termijn? 

 

Pieter Grinwis 

ChristenUnie/SGP 

 



                                                           
i
 Algemeen Dagblad, 12 augustus 2017

 


